



Invitation /Einladung Advertising /Ausschreibung

5. Memorial of Jiří Raška

COC Men

25.8.- 27.8.2016

Frenštát pod Radhoštěm / CZE - HS 106

Dear Ski Friends,

below you will find invitation to the COC Men event – 5. Memorial of Jiří Raška, that will be held on August 26 and 27 in Frenštát p. R. Enclosed are all necessary information for you.

Sehr geehrte Ski Freunde,

anbei erhalten Sie die Einladung zu COC Männer Wettkampf - 5. Memorial von Jiří Raška, das vom 26. bis 27. August in Frenštát p. R. stattfindet. In der Anlage gibt es die alle nötige Informationen.

ORGANIZING AND COMPETITION COMMITTEE/
ORGANISATIONS UND WETTKAMPFKOMITEE

Organizer / Veranstalter: Address / Anschrift:	TJ Frenštát pod Radhoštěm Martinská čtvrť 170, CZ -744 01 Frenštát p. R.	
OC President / OK Präsident : Manager / Manager:	Roman Klíma Jan Mazoch	
Chief of Competition / Wettkampfleiter	Jan Baier	CZE
FIS Coordinator / FIS Koordinator	Horst Tielmann	FIS
Technical Delegate / Technisch Delegierter TD Assistant / TD Assistent :	Ján Jelenský Fritz Koch	SVK AUT
Judge / Sprungrichter:	Kazimierz Bafia Daneš Raich Michal Bartoš Václav Kraml Josef Slavík	POL CZE CZE CZE CZE
Chief of the hill / Schanzenchef : Data service / Auswertung :	Petr Vaverka Ewoxx Sportdatenservice	
Race secretary / Rennsekretär + Accommodation / Unterkunft:	Zdenka Mikešová	
Media / Marketing :	Petr Hybský	
Secretary / Sekretär: Treasury / Buchhaltung:	Alena Kytková Milena Fialová	



Program/Schedule:

Thursday 25.8.2016

Teams arrival

20:00 Team captains' meeting in Raztoka Hotel

Friday 26.8.2016

11:30 Official training - 2 rounds

14:30 Start of competition COC Men

Final round

afterwards flower victory ceremony

20:30 Team presentation of the participating countries and victory ceremony on the main square (Centrum of Frenštát p. R.)

Saturday 27.8.2016

12:30 Trial round

13:30 Opening ceremony of 5. Memorial of Jiří Raška

14:00 Start of competition COC Men

Final round

afterwards victory ceremony on the hill



VENUE

Ski Jumping competitions will take place on the Horečky HS-106 Jumping Hill in Skijumping areal of Jiří Raška in Frenštát pod Radhoštěm.

Skisprungwettkämpfe finden an der Horečky HS-106 Skisprungschanzen im Skisprungareal von Jiří Raška in Frenštát pod Radhoštěm statt.

RACE OFFICE, ACCREDITATION and ACCOMMODATION OFFICE

Main building at the skijumping hill HS 106 in Frenštát p. R.

Hauptgebäude bei der Sprungschanze HS 106 in Frenštát p. R.

RESPONSIBILITY / HAFTUNG :

Own insurance and responsibility for all competitors is obligatory.

The organizer takes no responsibility for accidents of competitors and third parties.

All athletes must be insured through their National Ski Association.

Eigene Versicherung und Haftung für alle Teilnehmer ist obligatorisch.

Der Veranstalter übernimmt keine Haftung für Unfälle und deren Folgen für Teilnehmer und dritte.

Alle Athleten müssen über ihre nationalen Skiverband versichert sein.

COMPETITION RULES / WETTKAMPFREGLN

The competition will be held according to the COC Ski Jumping Rules.

To be eligible for participation in the COC series all the skiers must have valid FIS Code.

Der Wettbewerb wird nach den COC Skispringen Regeln abgehalten werden.

Um für die Teilnahme am COC-Serie förderfähig zu sein, müssen alle Skifahrer im Besitz eines gültigen FIS code sein.



ENTRY APPLICATION/ ANMELDUNG

Please send your entries on the official FIS-Formular.

Preliminary till THU 4.8. (nr. of participants) and till MON 15.8.16 (names) to:

Bitte senden Sie Ihre Anmeldungen mittels FIS-Formular.

Vorläufig (Anzahl der Personen) bis DO, 4.8. und bis MO, 15.08.16 (Namen) an:

TJ Frenštát pod Radhoštěm

Martinská čtvrť 170,

CZ -744 01 Frenštát p.R.

E-Mail: memorial.raska@email.cz

Tel.:00420 602 182 106 (Jan Baier)

ACCOMMODATION / UNTERKUNFT

The Organizing Committee of 5. Memorial of Jiří Raška takes care of the full board accommodation for the athletes and officials according to FIS rules and quotas, all the bookings and accommodation requests should be sent directly with the Entry form. The bookings for national teams are arranged by the OC according to the teams' requests and sent entries.

COC Men:

The official COC hotels:

Hotel RAZTOKA in Frenštát-Trojanovice 364 and

Hotel U LIP in Frenštát-Trojanovice-Lomná 170

The price for the daily full board accommodation:

· 32 Euro per person with FB

If there are any NSF who had made their own accommodation arrangements, these are obliged to inform the LOC about this fact not later than on August 4th.

The LOC does not guarantee the availability of accommodation for requests and entries sent later than August 4th.

Das Organisationskomitee von Jiří Raška 5.Memorial kümmert sich um die Unterkunft mit Vollpension für die Athleten und Offiziellen nach FIS Regeln und Quoten. Alle Buchungs und Vermittlungsaufträge sollen direkt mit dem Anmeldeformular zugesandt werden.

Die Buchungs für Nationalmannschaften werden von dem OC nach der Teams Anfragen und gesendete Einträge organisiert.



COC Men:

Die offiziellen COC Hotels

Hotel RAZTOKA in Frenštát-Trojanovice 364

Hotel U LIP in Frenštát-Trojanovice –Lomná 170

Der Preis für die tägliche Vollpension beträgt:

- 32 Euro pro Person mit VP

Wenn es irgendein NSF, die ihre eigene Unterkunft organisiert hat, werden diese verpflichtet, die LOC über die Tatsache, nicht später als bis zum 6. August zu informieren.

Das LOC garantiert nicht die Verfügbarkeit von Unterkünften für Anfragen und Einträge, die nach dem 4. August geschickt wurden.

VICTORY CEREMONY / SIEGEREHRUNG

Friday/Freitag (26.8.2016)

The victory ceremony after team presentation at 20:30 on the main square in Frenštát (on the hill „flower ceremony“ only)

Die Siegerung findet nach der Mannschaftspräsentation um 20.30 Uhr auf dem Hauptplatz in Frenštát (auf der Schanze nur „Blumensiegerung“)

Saturday/Samstag (27.8.2016)

The victory ceremony will be after the end of the competition at the jumping hill.
Die Siegerehrung wird nach dem Ende des Wettbewerbs auf dem Sprungchancenplatz erfolgen.

NEW-NEU

The jumper with most points from both competition days (total 4 rounds) will be announced as the „Winner of 5. Memorial Jiří Raška“ and will receive challenge cup for one year – original cup of Jiří Raška's win in Bischofshofen 1969.

Der Springer mit meinsten Punkten von beiden Wertungstage (4 Spring-Runden) wird verkündigt als "Sieger von 5. Memorial Jiří Raška" und erhält den Wanderpokal für ein Jahr - Original Pokal von Jiří Raška Sieg in Bischofshofen 1969.



ARRIVAL / ANKUNFT

by car /mit dem Auto:

**from / von Wien (293 km) / E 461 to Brno, E 462 via Olomouc to Příbor,
58 to Frenštát**

**from / von Prague (395 km) / E 50 to Brno, E 462 via Olomouc to Příbor,
58 to Frenštát**

Border/Grenze:

Poland - Ciesyn (49 km)

Slovakia – Bumbálka (34 km)

by plane/mit dem Flugzeug:

Airport Ostrava (20 km)

Airport Krakow (168 km)

Airport Prague (380 km)

Airport Shuttle / Flughafentransport

Each team has to pay the expenses of their transfer from the airport to the hotel.

Der Flughafentransfer ist für alle Nationen kostenpflichtig.



ORIENTATION MAP/ ORIENTIERUNGSPLAN



EVENT PARTNERS

V. MEMORIAL OF JIŘI RAŠKA 2016



CZECH SKI ASSOCIATION PARTNERS



Audi

